
ACTA
DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE

L’AJUNTAMENT DE TARADELL
REALITZADA EL DIA 15 DE FEBRER DE 2007

Número de sessió: P/02/2007
En el municipi de Taradell, en el Saló d’Actes de la Casa de la Vila, el dia 15 de

febrer de 2007, es reuneix a dos quarts i cinc minuts de deu del vespre el Ple de
l’Ajuntament de Taradell, sota la presidència de l’Alcalde, il·lustre senyor Josep
Munmany i Vila, del grup polític municipal de Convergència i Unió (CiU), amb
assistència dels Regidors següents: senyor Lluís Verdaguer i Vivet, senyor Albert
Ledesma i Castelltort, senyora Imma Codony i Soler, senyor Josep Maria Sans i
Marimon, senyor Joan Bruy i Riera, i senyor Ramon Sayós i Serra, del grup polític
municipal de CiU, i senyor Antoni Casassas i Jordà, senyor Amadeu Segalés i Carrera,
senyor Jeroni Vinyet i Benito i senyor Francesc Xavier Albert i Sabatés, del grup polític
municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya (ERC), a l’objecte de realitzar sessió
ordinària en primera convocatòria. La Regidora senyora Angelina Puigblanqué i Bayer,
del grup polític municipal de CIU, i el Regidor senyor Jordi Freixas i Codina, del grup
polític municipal d’ERC, justifiquen la seva inassistència.

Assisteix el Secretari-Interventor titular de la Corporació senyor Lleonard Ferrer i
Bird, i l’Arquitecte senyor Mauro Mas i Pujó, adscrit al Serveis Tècnics Municipals.

Donat que existeix el quòrum legal de membres assistents perquè pugui
començar la sessió, és oberta per la presidència.

A.- DICTÀMENS

1.- APROVAR L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR

PART EXPOSITIVA:
Atès que l’Alcalde senyor Munmany pregunta als Regidors assistents a la

present sessió si tenen que formular alguna observació a l’esborrany de l’acta de la
sessió anterior realitzada el dia 18 de gener de 2007, número de sessió P/01/2007,
segons estableix l’article 91.1 del RD 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s’aprova
el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals (ROF).

Atès que els Regidors assistents no efectuen cap observació, es considera
adoptada la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Únic.- Aprovar l’esborrany de l’acta de la sessió del Ple de l’Ajuntament de
Taradell realitzada el dia 18 de gener de 2007, número de sessió P/01/2007.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, onze (11), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent onze (11) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i



dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.

2.- APROVAR INICIALMENT EL PLA D’ORDENACIÓ URBANÍSTICA
MUNICIPAL (POUM) DE TARADELL

PART EXPOSITIVA:
Vist l’expedient de tramitació del Pla d’Ordenació Urbanística Municipal (POUM)

d’aquest municipi, amb els pertinents informes tècnics i jurídics i les al·legacions i els
suggeriments formulats pels propietaris i ciutadans durant el període d’exposició
pública de l’avanç de l’instrument de planejament del POUM, amb els corresponents
informes sobre les mateixes.

Atès que es va sol·licitar, adjuntant l’avanç de l’instrument de planejament del
POUM, al Departament de Medi Ambient i Habitatge l’emissió del document de
referència que determini, un cop efectuades les consultes necessàries, l’abast de
l’informe de sostenibilitat ambiental i els criteris, objectius i principis ambientals
aplicables, i identifiqui les administracions públiques afectades i el públic interessat,
sense que a data d’avui l’haguem rebut, i havent passat més d’un mes des de la seva
sol·licitud, es poden continuar les actuacions segons disposa l’article 115.a) del Decret
305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei d’urbanisme.

Atès allò que disposa l’article 83 del Decret Legislatiu 1/2005, de 26 de juliol, pel
qual s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme.

Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada
favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dimarts, l’Alcalde i President de la CIG proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar inicialment el Pla d’Ordenació Urbanística Municipal (POUM) de
Taradell, redactat i formulat per aquest Ajuntament, que inclou les estimacions i les
desestimacions de les al·legacions i dels suggeriments formulats pels propietaris i
ciutadans durant el període d’exposició pública de l’avanç de l’instrument de
planejament del POUM de Taradell, amb els corresponents informes sobre els
mateixos, i els convenis urbanístics de planejament signats entre l’Ajuntament i
diversos propietaris per al desenvolupament específic de diverses zones del POUM de
Taradell.

Segon.- Sotmetre’l a informació pública pel termini de 45 dies, mitjançant anunci
en el BUTLLETÍ OFICIAL DE LA PROVÍNCIA DE BARCELONA (BOPB), en el Diari Oficial de la
Generalitat de Catalunya (DOGC) i en dos dels diaris de més divulgació en l’àmbit
municipal o supramunicipal al qual es refereix el projecte en tramitació, per tal que
qualsevol que ho desitgi pugui examinar-lo i adduir, durant el termini esmentat, totes
les al·legacions o observacions que consideri oportunes. També s’inserirà anunci al
tauló d’anuncis de l’Ajuntament. Tanmateix, s’inclou en la informació pública els
convenis urbanístics de planejament aprovats i signats entre l’Ajuntament i diversos
propietaris per al desenvolupament específic de diverses zones de les anteriors
Normes Subsidiàries de Planejament Urbanístic de Taradell entre la data de l’entrada
en vigor de la Llei 2/2002, de 14 de març, d’Urbanisme i la data de l’aprovació inicial del
POUM, els quals consten a l’expedient.



Tercer.- Concedir audiència a tots els Ajuntaments limítrofs per tal que puguin
examinar l’expedient i tinguin també la possibilitat de presentar les al·legacions que
considerin convenients.

Quart.- Simultàniament al tràmit d’informació pública, sol·licitar un informe als
organismes afectats per raó de llurs competències sectorials, els quals l’han d’emetre
en el termini d’un mes, llevat que una disposició n’autoritzi un de més llarg.

Cinquè.- Aprovar l’informe mediambiental d’avaluació de l’impacte ambiental del
POUM que serà sotmès a informació pública conjuntament amb aquest. (La declaració
d’impacte ambiental s’ha d’efectuar, segons correspongui, abans de l’aprovació
provisional o abans de l’aprovació definitiva de l’expedient.)
DEBAT:

El senyor Munmany ofereix la paraula al senyor Mas, redactor del POUM, perquè
resumeixi el contingut del mateix. El senyor Mas explica les petites modificacions que
ha sofert el POUM des de que es va presentar l’avançament del pla en el Centre
Cultural Costa i Font, manifesta que ha rebut i parlat amb molta gent, que creu que és
un bon POUM que pot durar uns 20 anys, i finalment agraeix a totes les persones amb
les que ha parlat llur col·laboració, així com també la col·laboració del personal de la
corporació, del Secretari, de la Policia Local, dels grups polítics municipals de CIU i
d’ERC, i especialment als senyors Jaume Miralpeix i Cruells i Salvador Solagran i
Presseguer.

El senyor Munmany també dóna les gràcies al senyor Mas per la seva presència
en el Ple i dóna també les gràcies a l’Arquitecte Municipal senyor Josep Maria Claparols
i Pericas, que va redactar els primers criteris i solucions del POUM.

El senyor Casassas felicita al senyor Mas no només des del punt de vista de la
seva professionalitat innegable sinó també pel seu tracte amb la gent amb que hi ha
parlat. Manifesta que la Comissió de Seguiment inclosa en l’avançament del pla no ha
arribat a constituir-se i que al començament de la legislatura el senyor Munmany els va
dir que col·laborarien en la redacció del nou planejament però que en realitat fa només
uns 15 dies que el varen conèixer i per tant no el senten seu i això farà que s’abstinguin
en la votació del mateix. Manifesta també que les Normes Subsidiàries de Taradell
tanmateix fa 20 anys que es van aprovar però que han estat moltes vegades
modificades i que malgrat que el POUM pot durar 20 anys també es podrà modificar. En
relació als convenis urbanístics diu que algun d’ells, el del nou carrer de la Pl. de les
Eres, no el veuen del tot bé i que tampoc els agrada el creixement de Mont-rodon,
encara que s’ha reduït sobre el previst en l’avançament del pla, que no el troben
encertat. El senyor Casassas afegeix que han consultat el POUM i que té molt contingut,
molta “chicha” com es diu, i que voldria que el període d’informació pública fos de 2 o 3
mesos.

El senyor Munmany agraeix les paraules del senyor Casassas i manifesta que el
nou equip de govern que surti de les pròximes eleccions municipals serà el que aprovi
provisionalment el POUM, que s’han fet els convenis urbanístics de manera coherent i
que l’obertura del carrer de la Pl. de les Eres era un tema que a l’any 1987 ja hi era i
que creu que ara s’ha trobat una bona solució per a totes les parts implicades, explicant
breument en que consisteix, encara que entén que algú no estigui d’acord. Finalment
agraeix al grup d’ERC la seva participació.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova amb el resultat següent: vots a favor, set (7), del grup de CiU; vots en
contra, cap (0); abstencions, quatre (4), del grup d’ERC; sent onze (11) el nombre de



membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i de fet de la
corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple i absoluta, complint-se
el quòrum exigit per la llei.

3.- APROVAR CONVENI URBANÍSTIC AMB EL SENYOR JAUME REIG I
NURI I LES SOCIETATS UNIHABITAT-9, SL, I CAMP DEL TORRENT, SL,
REGULADOR DE LES CONDICIONS DE SOTERRAMENT DE LA LÍNIA
ELÈCTRICA DE LA ZONA DE LA VINYA D’EN PALLASSA

PART EXPOSITIVA:
Atès el conveni urbanístic que han signat, en data 26 de gener de 2007, per una

part pel senyor Jaume Reig i Nuri, en nom i representació pròpia, i pel senyor Francesc
Xavier Arranz i Batriu, en nom i representació de les societats mercantils Unihabitat-9,
SL, i Camp del Torrent, SL, i per altre part pel senyor Josep Munmany i Vila, en nom i
representació de l’Ajuntament de Taradell en la seva qualitat d’Alcalde-President,
regulador de les condicions de finançament de la retirada i el soterrament de la línia
elèctrica aèria que travessa terrenys a la zona de la Vinya d’en Pallassa, entre d’altres el
terreny on l’Ajuntament vol edificar la nova llar d’infants municipal “La Baldufa”, que
consta en l’expedient.

Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada
favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dimarts, l’Alcalde i President de la CIG proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar el conveni urbanístic signat, en data 26 de gener de 2007, per
una part pel senyor Jaume Reig i Nuri, en nom i representació pròpia, i pel senyor
Francesc Xavier Arranz i Batriu, en nom i representació de les societats mercantils
Unihabitat-9, SL, i Camp del Torrent, SL, i per altre part pel senyor Josep Munmany i
Vila, en nom i representació de l’Ajuntament de Taradell en la seva qualitat d’Alcalde-
President, regulador de les condicions de finançament de la retirada i el soterrament de
la línia elèctrica aèria que travessa terrenys a la zona de la Vinya d’en Pallassa, entre
d’altres el terreny on l’Ajuntament vol edificar la nova llar d’infants municipal “La
Baldufa”, que consta en l’expedient, i sotmetre’l a informació pública per termini d’un
mes mitjançant anunci en el BUTLLETÍ OFICIAL DE LA PROVÍNCIA DE BARCELONA (BOPB),
i en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya (DOGC) , per tal que qualsevol que ho
desitgi pugui examinar-lo i adduir, durant el termini esmentat, totes les al·legacions o
observacions que consideri oportunes. També s’inserirà anunci al tauló d’anuncis de
l’Ajuntament.

Segon.- Facultar el senyor Alcalde Josep Munmany i Vila per a la signatura de
quants documents siguin necessaris per a dur-lo a terme.

Tercer.- Notificar el present dictamen al senyor Jaume Reig i Nuri i al senyor
Francesc Xavier Arranz i Batriu, en nom i representació de les societats mercantils
Unihabitat-9, SL, i Camp del Torrent, SL.
DEBAT:

El senyor Munmany explica la necessitat que hi ha de treure el pal i la línia
elèctrica per fer la nova llar d’infants i el conveni a que s’ha arribat per finançar aquesta



retirada.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, onze (11), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent onze (11) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.

4.- APROVAR CONVENI URBANÍSTIC AMB LA SOCIETAT TEMPO
HABITATGES, SL, REGULADOR DE LES CONDICIONS DE LA
URBANITZACIÓ DE LA PROLONGACIÓ DEL C/ DE TONA

PART EXPOSITIVA:
Atès l’esborrany de conveni urbanístic a signar per una part pel senyor

Bonaventura Rovira i Erra, en nom i representació de la societat mercantil Tempo
Habitatges, SL, i per altre part pel senyor Josep Munmany i Vila, en nom i representació
de l’Ajuntament de Taradell en la seva qualitat d’Alcalde-President, regulador de les
condicions de la urbanització de la prolongació del C/ de Tona, que consta en
l’expedient.

Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada
favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dimarts, l’Alcalde i President de la CIG proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar l’esborrany de conveni urbanístic a signar per una part pel
senyor Bonaventura Rovira i Erra, en nom i representació de la societat mercantil
Tempo Habitatges, SL, i per altre part pel senyor Josep Munmany i Vila, en nom i
representació de l’Ajuntament de Taradell en la seva qualitat d’Alcalde-President,
regulador de les condicions de la urbanització de la prolongació del C/ de Tona, que
consta a l’expedient.

Segon.- Facultar el senyor Alcalde Josep Munmany i Vila per a la signatura del
conveni urbanístic i de quants documents siguin necessaris per a dur-lo a terme.

Tercer.- Notificar el present dictamen al senyor Bonaventura Rovira i Erra, en
nom i representació de la societat mercantil Tempo Habitatges, SL, al senyor Candi
Peipoch i Comerma, al senyor Joan Bosch i Ricart, i al senyor Miquel Furriols i
Bernadet, adjuntant a aquests tres últims còpia del conveni urbanístic, una vegada sigui
signat.
DEBAT:

El senyor Munmany explica breument el contingut del conveni.
El senyor Segalés demana deixar aquest dictamen sobre la taula donat que

l’esborrany de conveni fa referència a un plànol que no hi consta en l’expedient. El
senyor Munmany, malgrat manifestar que el plànol ja hi era en l’anterior conveni amb el
senyor Muntal, està d’acord en deixar-lo sobre la taula.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:
SOBRE DEIXAR EL DICTAMEN SOBRE LA TAULA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, onze (11), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent onze (11) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i



de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.

5.- APROVAR CERTIFICACIONS D’OBRES

PART EXPOSITIVA:
Atès que el director facultatiu de les obres del el projecte tècnic modificat per

segona vegada de l’obra local ordinària <<Construcció de tanatori municipal>>,
expedient núm. 3/2006-concurs-obres, inclosa al PUOSC-2007, ha signat amb data 31
de desembre de 2006 la certificació de les obres executades fins a la dita data.

Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada
favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dimarts, l’Alcalde i President de la CIG proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar la certificació d’obres núm. 1 de les obres del el projecte tècnic
modificat per segona vegada de l’obra local ordinària <<Construcció de tanatori
municipal>>, expedient núm. 3/2006-concurs-obres, inclosa al PUOSC-2007, que puja
a la quantitat de 29.715,63 euros, IVA inclòs, autoritzant la despesa amb càrrec a la
partida 44360112, obres construcció tanatori municipal, del pressupost general de
2006.

Segon.- Notificar el present dictamen a l’adjudicatari de les esmentades obres,
Construccions Ferrer, SA, i remetre la documentació adient a l’organisme que ha
subvencionat les obres per al cobrament de la part subvencionada corresponent,
Direcció General d’Administració Local.
DEBAT:

No hi ha.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, onze (11), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent onze (11) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.

6.- APROVAR ENCOMANAR PROVISIONALMENT LA GESTIÓ I
EXPLOTACIÓ DEL SERVEI PÚBLIC MUNICIPAL "ESCOLA BRESSOL
MUNICIPAL LA BALDUFA" A LA "FUNDACIÓ PRIVADA ESCOLA
BRESSOL MUNICIPAL LA XARRANCA"

PART EXPOSITIVA:
Atès que a la nova Escola Bressol Municipal “La Baldufa” està actualment en

tràmit de contractació de les obres i es preveu que per al pròxim curs lectiu 2007-2008
encara no estarà en condicions d’utilització i caldrà disposar d’un local provisional per
començar el servei a principis del citat curs

Atès que la tramitació per a la concessió administrativa per a la gestió i explotació



del servei públic municipal de la nova Escola Bressol Municipal “La Baldufa”, encara no
a començat.

Atès que es considera necessari i urgent omplir el buit de gestió i explotació
d’aquest nou servei públic essencial pels habitants del municipi, donat que
l’adjudicació al concessionari serà posterior a l’inici del curs 2007-2008 i no estarà es
disposició de prestar el servei a partir de l’1 de setembre d’enguany, i fins que
s’adjudiqui la nova concessió administrativa.

Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada
favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dimarts, l’Alcalde i President de la CIG proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar encomanar provisionalment a la "Fundació Privada Escola
Bressol Municipal La Xarranca" la gestió i explotació del nou servei públic municipal de
l’Escola Bressol Municipal “La Baldufa” de Taradell, que es regirà de forma similar i
d’acord amb els drets i les obligacions establertes en el contracte administratiu de la
concessió que actualment gaudeix de la gestió i explotació de la Escola Bressol
Municipal “La Xarranca”, des del dia 1 de setembre de 2007 i fins l’inici de la nova
gestió i explotació que durà a terme el nou adjudicatari de la concessió administrativa
que en el seu moment es tramitarà, justificant aquesta encomanda de gestió per la
urgència, necessitat i interès social que el servei s’iniciï en el pròxim curs 2007-2008.

Segon.- Notificar el present dictamen a la "Fundació Privada Escola Bressol
Municipal La Xarranca".
DEBAT:

El senyor Munmany explica el dictamen. El senyor Albert diu que caldria posar el
nom correcte d’escola d’educació infantil. El senyor Munmany diu que cap problema,
sigui guarderia, llar d’infants, escola bressol o escola d’educació infantil.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, onze (11), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent onze (11) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.

7.- APROVAR INDEMNITZACIONS I RETRIBUCIONS CÀRRECS ELECTES

PART EXPOSITIVA:
Atès que al pressupost general per a 2007 hi ha la partida 111100 retribucions

bàsiques i altres remuneracions de càrrecs electes, dotada amb 64.070,00 euros.
Atesa la composició del membres del Ple de l’Ajuntament de Taradell, de la

Junta de Govern Local, de la Comissió Informativa General i de la Comissió Especial
de Comptes, així com els Regidors amb dedicació exclusiva o parcial.

Vist l’article 75.2 i 3 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les Bases del
Règim Local (LBRL), i 166.1 i 2 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual
s’aprova el Text refós de la Llei Municipal i del Règim Local de Catalunya (LMRLC), així
com l’article 13.1, 2, 3, 4 i 6 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim



Jurídic de les Entitats Locals, aprovat pel RD 2568/1986, de 28 de novembre (ROF).
Vist que aquesta proposta de resolució ha estat estudiada i informada

favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dimarts, l’Alcalde i President de la CIG proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar les indemnitzacions als membres de la corporació que no
tinguin dedicació exclusiva o parcial per assistències efectives a òrgans col·legiats de
la corporació amb els imports següents i des de l’1 de gener de 2007: indemnització
per assistència a les sessions del Ple, per Regidor, 154,15 euros per cada assistència
efectiva; indemnització per assistència a les sessions de la Junta de Govern Local, per
Regidor membre de la Junta de Govern Local, 26,35 euros per cada assistència
efectiva; indemnització per assistència a les sessions de la Comissió Informativa
General, per Regidor membre de la Comissió Informativa General, 6,75 euros per cada
assistència efectiva; indemnització per assistència a les sessions de la Comissió
Especial de Comptes, per Regidor membre de la Comissió Especial de Comptes, 6,75
euros per cada assistència efectiva.

Segon.- Aprovar l’assignació al càrrec de l’Alcaldia la dedicació parcial, amb dret
a una retribució bruta de mensual de 1.825,90 euros, més dues pagues extraordinàries
senceres al juny i al desembre, alta al Règim General de la Seguretat Social amb una
jornada laboral del 75 per cent, equivalent a 30 hores setmanals, amb càrrec a la
partida 111100 del pressupost general per a 2007, i l’assignació al càrrec de Primer
Tinent d’Alcalde la dedicació parcial, amb dret a una retribució bruta de mensual de
866,57 euros, més dues pagues extraordinàries senceres al juny i al desembre, alta al
Règim General de la Seguretat Social amb una jornada laboral del 25 per cent,
equivalent a 10 hores setmanals, amb càrrec a la partida 111100 del pressupost
general per a 2007.

Tercer.- Tots els membres de la corporació, d’acord a l’article 75.4 de la LBRL i
13.5 del ROF, tindran dret a percebre indemnitzacions per les despeses efectives
ocasionades en l’exercici del seu càrrec, segons les normes d’aplicació general en les
Administracions públiques i prèvia justificació documental.
DEBAT:

El senyor Munmany manifesta que es pugen un 3%.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, onze (11), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent onze (11) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.

8.- APROVAR DONAR SUPORT A LA MOCIÓ CONJUNTA DELS GRUPS
POLÍTICS MUNICIPALS DE CIU I D’ERC SOBRE L’ADEQUACIÓ A
L’ESTATUT D’AUTONOMIA DE CATALUNYA DEL RD 1513/2006 PEL
QUAL S’ESTABLEIXEN ELS ENSENYAMENTS MÍNIMS D’EDUCACIÓ
PRIMÀRIA



PART EXPOSITIVA:
Atès que el Consell de Ministres va aprovar el Reial Decret 1513/2006, de 7 de

desembre, pel qual s’estableixen els ensenyaments mínims en Educació Primària
(BOE núm. 293 de 8 de desembre de 2006).

Atès que en aquest Reial Decret, el Govern de l’Estat fent ús del que es disposa
a l’article 6.2 de la Llei Orgànica d’Educació i a l’empara de les atribucions que li
estableixen els articles 149.1.1r i 149.1.30è de la Constitució, es determinen, entre
d’altres, els ensenyaments mínims de l’educació primària, en continguts i horari, i li
confereix el caràcter de bàsic. Un dels aspectes més controvertits és el fet que
s’imposa que els centres hagin d’impartir tres hores setmanals de castellà, una més
que en l’actualitat.

Atès que existeixen dubtes raonables sobre la possibilitat que determinats
preceptes de l’esmentat Reial Decret puguin envair alguna de les competències que en
matèria d’Educació atorga l’Estatut d’Autonomia de Catalunya.

Atès que per part de la Generalitat ha estat sol·licitada l’emissió d’un informe
jurídic que determini si efectivament existeix o no invasió de competències per part de la
normativa estatal.

Atès que la situació prèvia a l’aprovació de l’esmentat Reial Decret no ha
plantejat cap dubte d’inconstitucionalitat que exigeixi la seva reforma.

Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada
favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dimarts, els grups polítics municipals de CiU i d’ERC-AM proposen
al Ple de l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Denunciar el contingut del Reial Decret que suposi una invasió de les
competències que en matèria educativa atorga a la Generalitat el vigent Estatut
d’Autonomia de Catalunya.

Segon.- Posar de manifest que el procés d’immersió lingüística, avalat pel
Tribunal Constitucional i fins i tot per la Unió Europea, és l’única garantia que permet
que el català tingui el mateix grau de coneixement per part de tots els alumnes
catalans, quan el coneixement del català és totalment garantit.

Tercer.- Posar de manifest que tots els estudis avaluatius indiquen que el
coneixement que tenen els alumnes catalans de la llengua castellana és equiparable
als alumnes espanyols de la resta de l’Estat i equiparable, i en alguns casos superior,
als coneixements de la llengua catalana.

Quart.- Rebutjar qualsevol possibilitat que el català pateixi un retrocés a l’escola,
com per exemple impartint una assignatura troncal en castellà, en coherència amb el
model educatiu i pedagògic que fins ara ha demostrat la seva idoneïtat. En aquest
sentit, cal seguir garantint el seu pes lectiu actual dins el currículum, el seu caràcter de
llengua vehicular a l’ensenyament i el vigent sistema d’immersió lingüística.

Cinquè.- Oferir el ple suport a les actuacions que pugui emprendre la Generalitat
de Catalunya que tinguin com a objecte la defensa de les competències estatutàries
que en matèria educativa li corresponen i són pròpies, culminant en última instància, si
s’escau, amb el plantejament del corresponent conflicte de competència positiu.

Sisè.- Demanar al Govern de la Generalitat que continuï sent una veritable
garantia del foment de la nostra llengua i cultura, així com de la defensa dels drets
lingüístics que recull l’Estatut d’Autonomia de Catalunya.



Setè.- Comunicar l’adopció d’aquests acords al Parlament de Catalunya, al
Govern de la Generalitat, al Govern espanyol, al Congrés i al Senat.
DEBAT:

No hi ha.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, onze (11), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent onze (11) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.

B.- MOCIONS

Seguidament el senyor Munmany manifesta que hi ha dues mocions per
sotmetre a la consideració del Ple per raons d’urgència i que no estaven incloses en
l’ordre del dia. Són les mocions següents:

9.A.- APROVAR LA MODIFICACIÓ I EL TEXT REFÓS DEL CONVENI
MARC DE COL·LABORACIÓ ENTRE L’AJUNTAMENT DE TARADELL I
L’INSTITUT D’URBANISME, HABITATGE I ACTIVITATS LOCALS (IHUAL),
ACTUALMENT DIRECCIÓ DE SERVEIS D’HABITATGE, URBANISME I
ACTIVITATS, DE L’ÀREA D’INFRAESTRUCTURES, URBANISME I
HABITATGE DE LA DIPUTACIÓ DE BARCELONA

PART EXPOSITIVA:
Atès l’escrit de data 29 de gener de 2007 rebut del Director de la Direcció de

Serveis d’Habitatge, Urbanisme i Activitats -abans Institut d’Urbanisme, Habitatge i
Activitats Locals (IUHAL), organisme autònom de la Diputació de Barcelona que ha
passat ha integrar-se en aquesta des de l’1 de gener de 2007-, adjuntant una còpia de
la modificació del conveni marc de col·laboració entre l’Ajuntament de Taradell i l’IUHAL
de la Diputació de Barcelona, aprovat pel Ple de l’Ajuntament de Taradell realitzat el dia
23 de novembre de 2006, dictamen núm. 8.

Vist el citat conveni marc modificat que consta a l’expedient i trobat conforme,
l’Alcalde proposa al Ple de l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de
dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar la modificació del Conveni Marc subscrit en data 23 de
novembre de 2006 amb l’Institut d’Urbanisme, Habitatge i Activitats Local (IUHAL),
actualment Direcció de Serveis d’Habitatge, Urbanisme i Activitats, de l’Àrea
d’Infraestructures, Urbanisme i Habitatge de la Diputació de Barcelona, relatiu a la
col·laboració en matèria d’habitatge, urbanisme, i activitats.

Segon.- Aprovar en conseqüència el text refós del Conveni Marc resultant, un cop
introduïda la modificació referida a l’apartat anterior, el qual s’acompanya al present
dictamen com a document annex.

Tercer.- Notificar a la Direcció de Serveis d’Habitatge, Urbanisme i Activitats de



l’Àrea d’Infraestructures, Urbanisme i Habitatge de la Diputació de Barcelona el present
dictamen.
DEBAT:

El senyor Ferrer explica el contingut del dictamen.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:
SOBRE LA PROCEDÈNCIA DE LA URGÈNCIA D’INCLOURE-LA A L’ORDRE DEL DIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, onze (11), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent onze (11) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.
SOBRE L’ADOPCIÓ DE LA MOCIÓ:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, onze (11), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent onze (11) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.

9.B.- APROVAR EXPEDIENT EXPROPIADOR DE MUTU ACORD DE LES
OBRES RONDA DE CIRCUMVAL·LACIÓ NORD-OEST DE TARADELL, PER
A LA MILLORA DELS ACCESSOS AL POLÍGON INDUSTRIAL EL VIVET I
FUTURA CONNEXIÓ AMB EL POLÍGON CASTELLETS

PART EXPOSITIVA:
Atès que el Ple de l’Ajuntament de Taradell en sessió realitzada el proppassat

dia 11 d’octubre de 2001, va aprovar, per l’acord núm. 3, el projecte tècnic de les obres
“Ronda de circumval·lació nord-oest de Taradell, per a la millora dels accessos al
Polígon Industrial El Vivet i futura connexió amb el Polígon Castellets”, l’execució de les
quals comporta la necessitat de procedir a l’expropiació forçosa per a l’adquisició dels
terrenys necessaris, segons preveu l’esmentat projecte, i vista la relació de béns a
expropiar amb la seva inscripció i valoració corresponents.

Atès que amb l’aprovació del projecte tècnic es considera implícita la utilitat
pública a l’efecte de l’ocupació dels béns afectats per l’execució de la mateixa.

Vistos els articles 4.1.d) de la Llei de bases del Règim Local, 92 i següents del
Text refós en matèria de Règim Local,10 i següents de la Llei d’Expropiació Forçosa, i
29 i 37 del Reglament de Patrimoni dels Ens Locals, l’Alcalde proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de resolució:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar, dins de l’expedient expropiador de mutu acord dels terrenys
necessaris per executar les obres del projecte tècnic “Ronda de circumval·lació nord-
oest de Taradell, per a la millora dels accessos al Polígon Industrial El Vivet i futura
connexió amb el Polígon Castellets”, la ocupació i possessió dels terrenys descrits en
el conveni de cessió d’ús i possessió i acta d’ocupació i plànol que consten a
l’expedient, de la titular de la nua propietat senyora Neus Vilardell i Florenza i de la titular
de l’usdefruit senyora Dolors Florenza i Solé.

Segon.- Procedir a l’ocupació dels terrenys objecte del conveni de cessió d’ús i



possessió.
Tercer.- Facultar el senyor Alcalde Josep Munmany i Vila per a l’execució de tot el

que s’ha acordat i per a la signatura dels documents, les actes, el conveni i les
escriptures corresponents.

Quart.- Notificar la present resolució a la interessada.
DEBAT:

El senyor Munmany manifesta que ara ja es tenen tots els terrenys necessaris de
la ronda de circumval·lació nord-oest amb un cost econòmic molt baix.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:
SOBRE LA PROCEDÈNCIA DE LA URGÈNCIA D’INCLOURE-LA A L’ORDRE DEL DIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, onze (11), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent onze (11) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.
SOBRE L’ADOPCIÓ DE LA MOCIÓ:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, onze (11), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent onze (11) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.

C.- COMUNICACIONS DIVERSES AL PLE I CONTROL
D’ÒRGANS MUNICIPALS

10.- COMUNICACIONS DIVERSES AL PLE

La portaveu del grup de CiU, senyora Codony, comunica al Ple de l’Ajuntament de
Taradell:

1.- Que a la sessió de la Junta de Govern Local del dia 6 de febrer de 2007 es va
adoptar la resolució núm. 26 per la qual es va aprovar la modificació, de mutu acord, de
dos contractes laborals: el contracte laboral indefinit a temps parcial de la operaria de
neteja senyora Carme Puigvehí i Nicolau, actualment del 68,75% de la jornada, 5,5
hores diàries, 27,5 hores setmanals, per tal de reduir-la i passar a ser del 31,25% de la
jornada, 2,5 hores diàries, 12,5 hores setmanals, amb una retribució i demés
condicions de treball segons el Conveni col·lectiu de neteja, i que aquesta modificació
entrarà en vigor el dia 12 de febrer de 2007; i el contracte laboral temporal a temps
parcial de la operaria de neteja senyora Assumpció Viladegut i Tapiol, actualment del
68,75% de la jornada, 5,5 hores diàries, 27,5 hores setmanals, per tal d’augmentar-la i
passar a ser del 100% de la jornada, 8 hores diàries, 40 hores setmanals, amb una
retribució i demés condicions de treball segons el Conveni col·lectiu de neteja, i que
aquesta modificació entrarà en vigor el dia 8 de febrer de 2007.

El Ple de l’Ajuntament de Taradell es dóna per assabentat.



11.- CONTROL D’ÒRGANS MUNICIPALS, PRECS I PREGUNTES

El senyor Casassas diu que quan es va aprovar l’avançament del POUM es va
també aprovar la suspensió de l’atorgament de llicències urbanístiques relatives a
entitats financeres, immobiliàries etc al centre de la Vila i que ha vist que a la Ctra. de
Mont-rodon hi ha un cartell sobre una immobiliària, responent el senyor Munmany que
no s’ha donat cap llicència de les que estan suspeses, afegint el senyor Ferrer que
s’ha atorgat una llicencia per a gestoria administrativa, administració de comunitats de
propietaris d’edificis, però no pas per a promoció o compravenda immobiliària.

El senyor Albert pregunta si hi ha obligació de connectar les canals a la
claveguera, doncs hi ha algunes que aboquen directament a la vorera, responent el
senyor Munmany que així és i que quan es demana la llicència de primera ocupació es
quant es controla. El senyor Albert diu que hi ha un edifici a l’Av. Castellets cantonada C/
Aiguafreda que les canals aboquen a la vorera. El senyor Munmany diu que es
subsanarà i demana al senyor Ferrer que prengui nota.

I no havent-hi més assumptes a tractar, l’Alcalde aixeca la sessió a dos quarts i
cinc minuts d’onze del vespre de la data a l’inici esmentada, de que jo com a Secretari-
Interventor dono fe.-

L’Alcalde, El Secretari-Interventor,

Josep Munmany i Vila Lleonard Ferrer i Bird


